
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est.

Nº d’Acta: 23

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 19. desembre. 2017

Hora inici/fi: 20:00 / 20:35

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
MARIA CARMEN RIBERA SORIANO
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
MANUEL RODA FERNÁNDEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
VICKY AMORES HEREDIA

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
Veïna (Alcaldia)
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans) 
A VV Rafalafena 
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez 
AMPA CP Lluis Revest 

Regidora (P.Popular)
Veí (Compromís)
A VV Gumbau (*)
A VV Rafalafena dels Tarongers 
A VV Dr. Marañón i Adjacents (*)

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l’Acta de la sessió anterior, 31. oct. 2017.

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.



La senyora Ignacia Lorite Martínez ha sigut designada com a vocal de la Junta del
Districte Est, i per tant membre del Consell del Districte Est, substituint la senyora Isabel
Ríos García que ha sigut cessada com a membre de la Junta del Districte Est i també del
Consell del Districte Est, tot això en virtut del Decret 2017-9242 de l’Alcaldia, de data 14 de
desembre de 2017.

2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta informa als membres de la Junta de la defunció, el passat 6
de desembre, del senyor Manuel Roda Fernández, vocal d'esta Junta com a veí proposat
pel  grup  polític  Compromís.  Des  d'esta Junta  de  Districte  es  desitja i així  es  deixa
constància, del més sincer condol per als seus familiars i acostats.

La senyora presidenta comenta, en segon lloc, alguns dels assumptes plantejats
en  la  passada  Junta  de  data  31/10/17,  i  que  s’han  anat  contestant  pels  diferents
departaments municipals:

A la Sra. García – contesta el Negociat de Mobilitat Urbana.

- Caldria regular les fases dels semàfors de l’encreuament Av. Germans Bou, Pablo Iglesias i Clara
Campoamor, ja que els vianants tenen molt poc de temps per a creuar.

R./ Respecte a l’encreuament semafòric de l’av. Germans Bou, Pablo Iglesias i Clara Campoamor,
actualment disposa d’una fase exclusiva per als quatre passos de vianants, amb suficient temps de
pas segons el recorregut, no obstant es procedirà a augmentar el temps de pas de la dita fase, que
ara disposa un temps de verd de 14”, passant a 18”. Amb això es reduirà als vehicles de l’av.
Germans Bou 2” d’entrada, 1” d’eixida i als del carrer Pablo Iglesias 1”.

-Els semàfors amb polsador en el carrer Pablo Iglesias, tarden molt de temps a posar-se en verd
per als vianants, sobretot el que fa cantó amb el carrer Bisbe Salinas.

R./ No es pot fer res respecte d’això pel fet que es tracta d’un encreuament semiactuat i l’actuació
del polsador forma part d’una de les xarxes principals de sincronisme de la ciutat i si el canvi de la
fase fora dràstic trencaria el  sincronisme de la xarxa,  perjudicant el  funcionament global de la
mateixa. En tot cas, recordar que la duració completa de la fase de  vehicles és de 68”, el que
significa  que  quan  un  vianant  sol·licita  la  demanda  de  pas,  s’haurà  d’esperar  en  un  màxim
aproximat de 68”, que és el temps que dura la fase de vehicles i que una vegada finalitzada si hi
ha demanda servirà la fase del vianant.

-En l’Av del Mar, junt amb la rotonda del colom, el semàfor per a vianants no dóna temps a creuar
tota l’avinguda, s’han de quedar en la part central.

R./ Es procedirà a reprogramar l’encreuament perquè tinga una fase de vehicles i els vianants amb
demanda independent cada pas deixant  un temps de verd de vianant de 25” més 6” de verd
intermitent ràpid del vianant i donant prioritat a la demanda del pas de vianants de l’av. del Mar
amb antic mercat del dilluns. No obstant es comprovarà la seua eficàcia.

-En el carrer Clara Campoamor en la parada de bus, està anunciat el número 9 i esta línia no té
parada en el dit lloc, creant confusió. Que es rectifique el pal informatiu.

R./ S’ha fet la comprovació i no hi ha horari de la línia 9 en la parada del carrer Clar Campoamor.

-En el carrer de la plaça Cardenal Tarancón, entre carrer Ulloa i Pablo  Iglesias, arribant a  esta
última, no hi ha senyalització horitzontal (pas de vianants) per a creuar. Si que hi ha un rebaix en la
vorera que els cotxes utilitzen per a estacionar

R/ Es procedirà a pintar la dita senyalització.

A la Sra. García – contesta els Serveis Urbans, Infraestructures i Sostenibilitat

-En la plaça Miguel Bellido, en l’espai de terra dins de la porca hi ha caques de gossos i en general
està bruta. Se sol·licita que es netege amb més assiduïtat.
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R./ Es pren nota  d'esta petició. La senyora presidenta comenta respecte d’això que açò és un
servei a part del servei normal, amb un cost addicional.

-En el carrer Músic Perfecte Artola cantó Bisbe Salinas, els arbres no creixen i s’arranquen sense
reposar posteriorment. En este mateix carrer prop de l’Av del Mar, directament s’ha tallat un arbre
per la mitat. Se sol·licita reposar els arbres que es lleven.

R/.  S’han obert  rases  per  obres  de  canalització últimament  en  la  zona  de  Perfecte  Artola  –
avinguda del Mar. Es procedirà a reposar les faltes que s’han produït.

-En la plaça Cardenal Tarancón no es poden els arbres i en no tindre prou terra en la base amb el
vent es torcen i cauen. Ja han caigut tres i no s’han reposat.

R/. Es procedirà a la seua reposció.

-Contínua la brutícia que es genera en la zona del pub Wallabys. Comença el dimecres nit fins al
dissabte. Encara que hi ha un servei  de neteja en  eixa zona, els carrers adjacents es queden
sense netejar sobretot vòmits, pixarrades, etc. Se sol·licita que netegen també els dits carrers.

R/.  El  Servei  de  neteja  en  zones  d’oci  es  realitza de  dijous  a  dilluns  correctament  i  sense
incidències, segons el que preveu el contracte. - Este servei ja suposa un increment respecte a la
neteja ordinària establida en la zona. - Davant de les últimes reclamacions s’han realitzat inspecció
municipal tots els dijous, divendres i dilluns des del 5 d’octubre fins a la data actual, comprovant-se
en tots els casos que la neteja i el servei s’ha realitzat correctament. - La concentració de serveis
actualment  disponible  és  considerable  i  donades  les  condicions  contractuals  vigents,  no  és
possible incrementar estos serveis.

A la señora Amores.- contesta els Serveis Urbans, Infraestructures i Sostenibilitat

-La poda en el carrer Ximénez, insisteix en el fet que no s’ha fet.

R/. No s’ha començat encara amb la poda dels ficus en la Ciutat. Es començarà per esta ubicació.

-Insisteix en la neteja del Passeig de Lidón. S’adjunta foto

R/. S’ha acabat ja amb la poda del Passeig Lidón, per la qual cosa ja no queden fulls en els arbres
ni en el sòl.

-Se sol·licita l’arreglament urgent del carrer Moncada: voreres i asfalt. En que data es podrien dur a
terme els dits arreglaments.

R/.  Actualment l’asfaltat  del  carrer  Moncada  forma  part  de  la  base  de  dades  de  necessitats
d’asfalts, de manera que puga ser tinguda en compte per a futures campanyes, vista la necessitat
plantejada sobre la reparació/remodelació de la vorera, es passarà a inspeccionar a fi de valorar
les actuacions pertinents, si és el cas.

Al señor Adell.-contesta els Serveis Urbans, Infraestructures i Sostenibilitat

-S’insisteix novament  en la  col·locació  de jocs infantils en la  part  del  bulevard Vicente Blasco
Ibáñez que dóna a l’Auditori.

R/. No està prevista la ubicació de jocs en eixa zona. Hi ha jocs infantils en el carrer Karl Raimund
Popper i en el parc de l’Auditori, molt pròximes a la zona indicada.



3r.- Precs i preguntes

Intervé  Vicent  Grau  Reig.  El  senyor  Grau  en  primer  lloc  manifesta  la  seua
satisfacció pel funcionament d'esta Junta de Districte, amb relació a l’obertura de patis de
col·legis fora de la jornada escolar. A través  d'esta Junta es va facilitar el poder canviar
l’obertura del pati d’un col·legi per un altre.

A este respecte el senyor Grau pregunta si es pot saber quina repercussió té el
tema de l’obertura dels patis escolars.

suggereix també, que s’haurien d’incrementar els espais  de jocs infantils  en la
zona del bulevard Vicente Blasco Ibáñez. Que el solar enfront de la Ciutat de la Justícia es
potenciara per a l’ús d’activitats esportives, principalment. I que en les Juntes es pogueren
tractar alguns temes més a fons, en este moment col·labora en el suggeriment el senyor
Adell,  com per  exemple:  jocs  infantils  en zones  del  districte  Est;  arbreda  en  carrers  i
avingudes i el seu manteniment; Pla General Ordenació Urbana, en el que es ferereix al
districte Est.

A  este respecte la senyora presidenta proposa que per a la pròxima Junta es
podrien tractar els temes:   jocs infantils en zones del districte  Est; arbreda en carrers i
avingudes  i  el  seu  manteniment.  Proposta acceptada  per  unanimitat  dels  membres
assistents.

Intervé  Vicente Blázquez González . El senyor Blázquez proposa la possibilitat
d’una reunió amb els amos dels locals de la Plaça Muralla Liberal amb la Corporació i que
se’ls explique la normativa que s’aplica quant a la concessió de permisos i llicències.

El Senyor Blázquez demana informació dels horts urbans del Camí d’en Riera. 

S’haurien  de revisar  els  jocs  infantils  de la  plaça Herrero Tejedor.  Pareix  que
siguen per a persones més majors. Potser s’hauria de posar una senyalització que indicara
quines edats es poden utilitzar.

Finalment, el senyor Blázquez sol·licita unes xarxes noves per a la pista multiús
del poliesportiu Rafalafena, ja que estan totalment deteriorades.

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les vint hores i
trenta-cinc  minuts,  estenent-se  d’ella  la  present  acta  firmada  per  la  Presidenta  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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